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АННОТАЦИЯ: 
 
Рассмотрена проблема обеспечения безопасности информации в сетях Интернета вещей. Предложена 

декомпозиция проблемы по типу взаимодействующих устройств и характеру взаимодействия. Рассмотрены серверные и 
встроенные конечные системы, их специфика и возможные угрозы. С целью ранжирования рисков, влияющих на средства 
обеспечения информационной безопасности Интернета вещей, предложен подход, основывающийся на концепции 
“профилей безопасности”. 

The problem of information security in the Internet of things networks is considered. The decomposition of the problem 
by the type of interacting devices and the nature of interaction is proposed. Server and embedded end systems, their specificity and 
possible threats are considered. In order to rank the risks affecting the means of information security of the Internet of things, an 
approach based on the concept of “security profiles” is proposed. 
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